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2023-12-04 19:00-20:00 Teams 

 

                                                                         

 

Deltagare 
Jenny Westerin   Sammankallande 

Bernt Johansson Ledamot 

Mikael Lundblad  Ledamot 

Mikael Norén  Miljösamordnare 

Philip Lund   Koordinator 

 
Förhinder 
Rickard Sandberg Ledamot 

Olle Bergman  Ledamot 

Max Larsson  Ledamot 

 

1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Jenny öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNING 
Dagordningen godkändes. 

 
3. FÖREGÅENDE PROTOKOLL  

Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
4. EKONOMI 

MK tog del av budgeten för 2024. Budgeten ska periodiseras och lämnas in till Eva på 
kansliet senast 31 december.   

 
5. UPPFÖLJNING AV MILJÖHANDLINGSPLAN/AGENDA 

MK bokar in ett arbetsmöte den 7 mars för att titta vidare på miljöhandlingsplanen. 
Mikael N ser över den senaste versionen och skickar ut till MK innan mötet.  
 

6. MILJÖUTBILDNING IUP 
Philip och Bernt har tittat på ett första utkast för utbildarmaterial, ambitionen är att ha 
materialet klart under december. Vissa delar i utbildningen kommer också justeras i 
samband med att miljöcertifieringsblanketten revideras.  
 

7. KOMMUNIKATIONSPLAN 
Philip och Mikael N har haft möte med kansliets kommunikatörer och en 
kommunikationsplan kommer sättas upp för 2024 med en nyhetsdag i månaden. MK 
avser att lägga nyhetsdagen ungefär en vecka efter respektive MK-möte. Philip tar fram 
en mall för kommunikationsplanen.     

 
MK beslutar att kommunicera om Järva-caset under december i Svemo kanaler, Mikael 
tar fram utkast och följer upp med MK.  
 

8. MILJÖFORUM 
Utifrån nästa års budget behöver MK tänka om i upplägget och genomförandet av 
miljöforum. MK diskuterade möjligheten till att genomföra mindre digitala träffar med 
fokus på aktuella miljöfrågor. MK bokar in den 12 mars 2024 för ett mindre digitalt 
miljöforum och stämmer av datumet med SBF.  
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För det fysiska miljöforum kommer MK se över möjligheten att genomföra på annan 
plats än Arlanda.   
 

9. MILJÖCERTIFIERING 
MK gick igenom senaste utkastet av blanketten och skickar ut den på en sista remiss till 
representanterna hos SBF.  

 
10. MILJÖSTIPENDIUM 

MK beslutar att punkten utgår utifrån nedskärningar i kommande års budget.  
 

11. E-BIKE 
Mikael rapporterade om Norska motorsportförbundets (NMF) förfrågan om att arrangera 
en nordisk tävlingsserie för elfordon. MK avser att lyfta frågan om involvering i Svemos 
E-bikeprojekt med generalsekreteraren och styrelsen.  
 

12. ÖVRIGA FRÅGOR 
12.1 AKTIVA BANOR 

Philip gör en sammanställning över antalet aktiva banlicenser och skickar till Mikael N 
som han kan ta med sig i dialogen vidare mot Naturvårdsverket.   
 

13. NÄSTA MÖTE/MÖTETS AVSLUTNING 
30 januari kl. 19:00.  
Samtliga möten under 2024 förläggs till den sista tisdagen varje månad kl. 19:00.  

 

 Jenny avslutade mötet och tackade deltagarna. 

   

Vid anteckningarna   Justerare 

Philip Lund   Jenny Westerin 

2023-12-04   Justerat vid e-post 2023-12-15 

 


